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Zápis z jednání VV ČF dne 13. 12. 2022 – 12/2022 

Lomnického 1705/5, Praha 4 

 
Přítomní:  Daniel Novák, Václav Culka, Lukáš Dolejš, Martin Musil, Jan Kovář, Petr 

Galasovský 
 
Omluveni:  Jiří Dufek, Petr Musil, Tomáš Pacák 
 
Hosté:  Tomáš Frank, Jakub Furmánek, Veronika Jelínková, Zdeněk Mlčoušek, 

Zuzana Svobodová, Roman Urbář, Lukáš Laštovička, Jaroslav Berka (od 11:00 do 
11:40), Filip Šuman (od 14:25 do 16:50) 

 
ORK:  Předseda ORK, případně jím pověřený člen, nevyužili práva se zúčastnit zasedání 

VV s hlasem poradním 
 
Ověřovatelé: Petr Galasovský, Martin Musil 
 
Zapisovatel:  Veronika Jelínková  
 
Zahájení: 09:30 
Ukončení: 16:50 
 

Program jednání: 

1) Schválení zápisu z VV 11/2022 a programu jednání 12/2022 

2) Kontrola plnění usnesení VV 

3) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí 

4) Vývoj v politických záležitostech 

5) Informace ze sekretariátu 

6) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

7) Reprezentace ČR na MS mužů 2022 

8) Rozpočet 2023 

9) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

10) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

(včetně návrhu vypsání na další období) 

11) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

12) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

13) Akční list Extraligy žen 

14) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

15) Zpráva o průběhu finanční podpory superligovým oddílům v oblasti propagace a komunikace v 

rámci projektu LSL 

16) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

17) Aktuální informace o partnerech ČF 

18) Mezinárodní záležitosti 

19) Volba členů Arbitrážní komise 
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Materiály brané na vědomí: 

40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2022 

41) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 2022 

 

 

AD 1) Schválení zápisu z VV 11/2022 a programu jednání 12/2022 

 

Viz výše  

 

Usnesení č. 01/12/22: VV ČF 

- schvaluje zápis z jednání VV 11/22 

- schvaluje program jednání VV 12/22 

- jmenuje ověřovateli zápisu VV 12/22 P. Galasovského a M. 

Musila 

 

 

AD 02) Kontrola plnění usnesení VV  

 

Proběhla kontrola plnění unesení VV, kromě usnesení 06/06n/2022 a 40/11/2022 byla všechna 

usnesení splněna. 

Usnesení č. 02/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí kontrolu plnění usnesení VV 

 

 

AD 03) Zpráva o činnosti jednotlivých komisí  

 

Předsedové jednotlivých komisí přednesli zprávu o činnosti svých komisí. 

 

KRO – komise jednala 8. 12. osobně; probírala aktuální stav Komplexního programu podpory 

ohledně seminářů vzdělávání oddílů; komise se zabývala přípravou na lednové jednání, na kterém 

bude stěžejním bodem úprava Komplexního programu podpory na následující sezonu; 

projednávala materiál v připomínkování – Akční list Extraligy žen; řešil se termín, kdy se jednání 

komise zúčastní předseda KRP M. Musil; další jednání KRO je plánováno na 10. 1. 2023. 

 

KEFAM – komise jednala 6. 12.; hlavními body bylo shrnutí TV utkání a mediální zásah MS mužů; 

finalizace materiálu pro VV a připomínkovací řízení; krátce diskutovali rozdílnou návštěvnost na 

zápasech Livesport superligy; diskuse o změnách v reglementech a projektech elitních soutěží 

2023/2024; určení termínu Setkání KEFAM s prezidenty Livesport Superligy na 1. 2. 2023 v 

Pardubicích; krátce informace k SFF a příprava Koncepce komise, která bude předložena na 

dalším jednání VV. 

 

KRD – komise jednala 30. 11.; hlavními body bylo zahájení příprav Systému vzdělávání a náplně 

školení rozhodčích 2023/2024; příprava obsahu 6 prosincových webinářů rozhodčích a delegátů a 

zařazení speciálního webináře z MS, zpětná vazba z prvního obsahového webináře skupiny 
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z Programu talentovaných rozhodčích a příprava dalšího obsahu; posuny na listině rozhodčích; 

příprava materiálu Podmínek činnosti rozhodčích a delegátů 2023/2024 – bude předložen na 

dalším jednání VV; finalizace Koncepce komise – bude předložena na dalším jednání VV. 

 

KR – komise nejednala; připomínkování řešili online. 

 

KS – komise jednala 5. 12. v Brně; hlavními body jednání byla finalizace materiálů pro VV, 

především Návrh systémů ligových a pohárových soutěží 2023/2024; připomínkování materiálů. 

 

KRP – komise jednala 1. 12. (2 členové online); diskutovali trenérské vzdělávání s hosty 

J. Třískalou (hlavní metodik), L. Dolejšem (předseda KVM) a L. Grundlerem (člen KVM); dále 

diskutovali specifika vzdělávání pro ženskou složku, v budoucnu bude komise řešit s KRO; 

materiál v připomínkování a finalizace akčních listů Nábory a Rovné příležitosti.  

 

KIN – komise jednala 1. 12.; příprava předkládaného materiálu pro VV; jednání se jako host 

účastnila zástupkyně městského úřadu města Turnova z oblasti investic; obsahem jednání byla 

diskuse nad fungováním města a přerozdělováním/získáváním dotací v oblasti infrastruktury 

a standardizovaných hal.  

 

EKO – komise jednala 7. 12. osobně; hlavními body byla finalizace Rozpočtů 2023; materiál 

Získané dotace 2022 včetně regionů; zhodnocení výsledku kontroly NSA a připomínkovací řízení. 

 

KVM – komise jednala 1. 12. částečně osobně i online; hlavními body jednání byly body z jednání 

VV; ODM 2024 – finální materiál bude předložen na dalším jednání VV, včetně přípravy turnaje pro 

druhou kategorii; zhodnotili 1. fázi školských soutěží – řešili motivaci pro účastníky ČEPS; 

informace z oblasti trenérského vzdělávání – J. Třískala přednesl další detaily z připravované ho 

studia licence A; ve spolupráci s KR pracovali na přípravě 4 seminářů pro reprezentační trenéry 

dalších týmů a trenéry KTM, dále  trenéry Livesport superligy a vybrané trenéry dalších oddílů se 

všemi zástupci realizačního týmu mužů - cca 50 osob; další část jednání společně s KRP; 

připomínkování materiálu VV; budou hledat dalšího člena komise, ideálně členku. 

 

L. Laštovička v zastoupení P. Musila informoval o jeho účasti na jednání RVV OL a MS 28. 11. 

prezenčně v Ostravě (2 omluvy); jednání zhodnotil jako dobře připravené, vysoká kvalita 

připravených podkladů; U zprávy LK bylo řešeno důležité téma zranění při utkáních ČF, kdy v 

poslední době došlo ke 2 vážným zraněním – opět diskutována důležitost vyškolené zdravotní 

služby; zhodnotili školské soutěže – rekordní účast týmů v regionu, firemní liga – prozatím nižší 

zájem.  

 

Usnesení č. 03/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí zprávu o činnosti jednotlivých odborných komisí 

- bere na vědomí informace o osobní účasti P. Musila na RVV OL a 

MS 
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AD 04) Vývoj v politických záležitostech 

 

D. Novák informoval o vývoji v politických záležitostech. Předložil informace o nové organizační 

struktuře vedení NSA, kdy od 1. 12. byl jmenován novým předsedou O. Šebek, který dlouhodobě 

působil v hokejovém klubu v Pardubicích a v posledním roce byl předsedou veslařského svazu. 

Současně zmínil, že od 1. 1. 2023 bude v platnosti nový zákon o sportu a tím dojde ke 

strukturálním změnám řízení NSA. Budou jmenováni místopředsedové a nově bude voleno 10 

členů dozorčí rady NSA.  

Dotační výzva Provoz a údržba 2022 by měla být přerozdělena v 1Q- 2023. 

Dále předložil informaci o setkání ČUS s předsedy sportovních svazů. Zásadním tématem byla 

nejednotnost sportovního prostředí a využití šance toto změnit s novým předsedou NSA. Dále byly 

od vedení ČUS podrobeny kritice stanovy ČOV , konkrétně složky ČKSOI, kde je ČUS členem. 

Kritika byla velmi obecná bez připraveného podkladového materiálu. Místopředseda ČUS se až 

nevybíravě vyjadřoval o florbalu, jako o sportu, který jednostranně přetěžuje sportovce.   Vybraní tři 

zástupci sportovních svazů, organizovaných v ČUS, mají plán vést dialog se zástupci vlády a 

budou se snažit o jednání s cílem navýšení podpory v oblasti sportu, což úplně nekoresponduje s 

cílem jednotnosti celého sportovního prostředí a potřebným dialogem mezi ČUS, NSA a ČOV a 

poté s diskusí směrem k politické reprezentaci ČR. 

 

Usnesení č. 04/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o vývoji v politických záležitostech  

- bere na vědomí informace o nové organizační struktuře vedení 

NSA (novým předsedou jmenován O. Šebek) 

- bere na vědomí informace o setkání ČUS s předsedy sportovních 

svazů 

- bere na vědomí informace o jednání ČOV v sekce neolympijských 

sportů 

 

 

AD 05) Informace ze sekretariátu 

 

T. Frank předložil aktuální informace ze sekretariátu. Členy VV informoval o výsledku kontroly 

NSA. Dále informoval o přípravě žádosti o dotaci NSA pro svazy na rok 2023. Začátkem roku 2023 

bude probíhat finální příprava vyúčtování dotací za rok 2022.  

Dalším bodem bylo Finále Poháru, které proběhne v Brně a v krátkosti okomentoval aktuální stav 

soutěže i Z. Mlčoušek.  

V únoru 2023 proběhne v Hradci Králové přátelské utkání mužů SUI a ČR a juniorek SUI a ČR – 

jedná se o finanční podpoře z města Hradce Králové a Královehradeckého kraje. Na akci byl 

spuštěn předprodej vstupenek.  

V lednu 2023 se bude konat Champions Cup ve Finsku – účastníci FBC Ostrava a Florbal MB – 

řeší se stream (pravděpodobně pouze na platformě Tipsport).  

L. Dolejš se dotázal na sekretariátní podporu KVM – od ledna 2023 bude garantem oblasti Z. 

Svobodová, která ještě bude řešit obsazení pozice sekretáře komise. 
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Usnesení č. 05/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace ze sekretariátu 

- bere na vědomí informace o výsledku kontroly NSA 

- bere na vědomí informace o přípravě žádosti v dotační výzvě 

NSA pro sportovní svazy na rok 2023 

- bere na vědomí informace o nadcházejících akcích – Champions 

Cup, Finále Poháru, Přátelská reprezentační utkání v Hradci 

Králové 

- bere na vědomí informace o změně sekretariátní podpory KVM od 

ledna 2023  

 

 

AD 06) Návrh termínové listiny ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení J. Dufka za KS předložil finalizovaný materiál Návrh termínové listiny 

ligových a pohárových soutěží 2023/2024 – verze je připravena pro připomínkování oddílů a znovu 

se vrátí na jednání VV v únoru 2023.  

 

Usnesení č. 06/12/22: VV ČF 

- schvaluje aktuální podobu materiálu Návrh termínové listiny 

ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá zaslat Návrh termínové listiny ligových a pohárových 

soutěží 2023/2024 k připomínkování do oddílů 

Zodpovídá: J. Dufek  Termín: 20. 12. 2022 

 

 

AD 07) Reprezentace ČR na MS mužů 2022 

 

J. Berka (manažer reprezentací a hlavní trenér reprezentace mužů) předložil písemnou zprávu o 

účasti ČR na MS mužů 2022, kterou doplnil o některá další hlediska v dlouhodobém horizontu. 

Členové VV měli doplňující otázky ke zprávě, které J. Berka zodpověděl.  

Dále se členové VV dotazovali na fungování U23 a provázanost jeho (J. Berka) spolupráce do 

činnosti KTM. J. Berka krátce okomentoval spolupráci s J. Jakoubkem. Dále se členové VV 

dotazovali na spolupráci s kluby Superligy. J. Berka krátce okomentoval zájem o spolupráci 

jednotlivých klubů, které mají ve svém středu reprezentanty a který se aktuálně klub od klubu velmi 

liší. 

 

Usnesení č. 07/12/22: VV ČF 

- schvaluje písemnou zprávu o účasti ČR na MS mužů 2022 

- bere na vědomí doplňující informace 

- bere na vědomí informace k fungování U23 a provázanost 

spolupráce J. Berky i do KTM 
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AD 08) Rozpočet 2023 

 

D. Novák za EKO předložil finální podobu Návrhu provozních, regionálních a projektových 

rozpočtů 2023. Znovu upozornil na nejasný vývoj v oblasti státních dotací pro rok 2023. Rozpočet 

bude znovu aktualizován v dubnu 2023. Členové VV se v krátkosti dotazovali na stav čerpání 

rozpočtu 2022 – D. Novák a T. Frank krátce okomentovali s tím, že očekávají pozitivnější výsledek, 

než byl plánován.  

Dále byl členy VV vznesen dotaz, zda nedošlo ke změně v oblasti bankovních úvěrů a půjček pro 

spolky. T. Frank uvedl, že spolky jsou stále pro bankovní sektor nezajímavé a z jejich pohledu přes 

přípustnou míru rizika (bez finanční odpovědnosti, fungování na dotacích, nemožnosti zajištění 

půjček). 

Členové krátce diskutovali nad problematikou nárustu nákladů pro sportovní oddíly i s pohledem 

na pozdní přerozdělování státních dotací. 

 

Usnesení č. 08/12/22: VV ČF 

- schvaluje provozní rozpočty 2023 

- bere na vědomí regionální rozpočty 2023 

- schvaluje projektové rozpočty 2023 

- bere na vědomí informace o přístupu bank k úvěrům a půjčkám 

pro spolky 

- bere na vědomí diskusi nad problematikou nárustu nákladů pro 

sportovní oddíly 

 

 

AD 09) Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro rok 2023 

 

D. Novák za EKO předložil finalizovaný materiál Návrh aktuálního znění Ekonomické směrnice pro 

rok 2023.  

 

Usnesení č. 09/12/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný materiál Návrh aktuálního znění 

Ekonomické směrnice pro rok 2023 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá:  D. Novák  Termín: 31. 12. 2022 

 

 

AD 10) Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich hodnocení a návrh dlouhodobého 

vývoje (včetně návrhu vypsání na další období) 

 

L. Dolejš za KVM předložil finalizovaný Přehled trenérských programů podpory ČF, jejich 

hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje (včetně návrhu vypsání na další období). 
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Usnesení č. 10/12/22: VV ČF 

- schvaluje finalizovaný Přehled trenérských programů podpory ČF, 

jejich hodnocení a návrh dlouhodobého vývoje 

- schvaluje návrh vypsání trenérských programů podpory ČF 

na další období 

- ukládá zveřejnit na webu ČF 

Zodpovídá:  L. Dolejš  Termín: 31. 12. 2022 

 

 

AD 11) Licenční řízení – Návrh Podmínek pro zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

 

Členům VV byly předloženy konkrétní návrhy na úpravy v materiálu Podmínky pro zisk oddílové 

licence pro sezónu 2023/2024. Z. Mlčoušek krátce okomentoval největší úpravy a odpověděl na 

doplňující otázky členů VV. Proběhla obsáhlá diskuse k celkovému nastavení licenčního řízení a 

způsobu řešení dopadů z něj vyplývajících. 

 

Usnesení č. 11/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Licenční řízení – Návrh Podmínek pro 

zisk oddílové licence pro sezónu 2023/2024 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 16. 01. 2023  

 

 

AD 12) Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a delegátů 

 

P. Galasovský za KRD nepředložil Návrh úprav koncepce oblasti rozvoje a řízení rozhodčích a 

delegátů a požádal o odklad bodu na další jednání. 

 

Usnesení č. 12/12/22: VV ČF 

- schvaluje přesun bodu na další jednání VV 

 

AD 13) Akční list Extraligy žen 

 

M. Musil za KRP předložil po připomínkování aktualizovaný materiál Akční list Extraligy žen. 

Okomentoval zaslané připomínky. Proběhla obsáhlá diskuse k vysvětlení si poslání a fungování 

komise (definováno statutem komise) vůči jednotlivým složkám a orgánům florbalu. 
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Usnesení č. 13/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí po připomínkování aktualizovaný materiál Akční 

list Extraligy žen 

- ukládá finalizovat 

Zodpovídá: M. Musil  Termín: 16. 01. 2023 

 

 

AD 14) Akční listy – Nábory a Rovné příležitosti 

 

M. Musil za KRP předložil materiály Akční list Nábory a Akční list Rovné příležitosti. V krátkosti 

okomentoval oba materiály tak, aby byli ostatní předsedové schopni je představit v rámci 

připomínkovacího řízení. 

 

Usnesení č. 14/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Akční list Nábory a Rovné příležitosti 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: Všichni předsedové Termín: 16. 01. 2023 

 

 

AD 15) Zpráva o průběhu finanční podpory superligových oddílů v oblasti propagace a 

komunikace v rámci projektu LSL 

 

R. Urbář v zastoupení T. Pacáka za KEFAM předložil Zprávu o průběhu finanční podpory 

superligových oddílů v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu LSL. Proběhla diskuse o 

výši udělených sankcí. V. Culka a M. Musil se vzdali svého práva hlasovat kvůli možnému střetu 

zájmů. 

 

Usnesení č. 15/12/22: VV ČF 

- schvaluje Zprávu o průběhu finanční podpory superligových 

oddílů v oblasti propagace a komunikace v rámci projektu LSL 

 

 

AD 16) Návrh systémů celostátních ligových a pohárových soutěží 2023/2024 

 

Z. Mlčoušek v zastoupení J. Dufka za KS předložil materiál Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží 2023/2024. Krátce materiál představil. 
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Usnesení č. 16/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Návrh systémů celostátních ligových a 

pohárových soutěží 2023/2024 

- ukládá připomínkovat 

Zodpovídají: všichni předsedové  Termín: 16. 01. 2023 

 

 

AD 17) Aktuální informace o partnerech ČF 

 

F. Šuman na úvod shrnul historii vzniku a nastavení Český florbal s.r.o. (ČF s.r.o.). Následně 

podrobně informoval o aktuální situaci s partnery ČF, kterých je na různých bázích partnerství 

kolem 30. Popsal způsob, jakým ČF s.r.o. s jednotlivými partnery pracuje. Podrobněji VV 

prodiskutoval nejdůležitější partnery Českého florbalu.  

Následně diskuze pokračovala dotazy k materiálu týkajícího se nového projektu pokrytí 

automatickými kamerami v neelitních soutěží (firma Perinvest Media). Výstupem z diskuze bylo 

nastavení lepší komunikace a informovanosti v případě budoucích podobných projektů. 

Poté byla diskutována plánovaná aktualizace smlouvy o převodu práv mezi s.r.o. a svazem, ke 

kterému dala impulz daňová poradkyně ČF. F. Šuman uvedl, že by bylo vhodné, aby byla 

aktualizace smlouvy využita také k přesnějšímu nastavení vzájemných mantinelů mezi společností 

a svazem. VV diskutoval o ideálním nastavení této aktualizace s dohodou o pokračování diskuze 

nad konkrétním návrhem této smlouvy, který by měl být předložen na únorovém či březnovém 

jednání. Výstupem z diskuze byla dohoda o pokračování v současnosti nastaveného systému 

předkládání společného rozpočtu společnosti a svazu. Pro diskuzi na VV však budou 

prezentovány i oba rozpočty odděleně. Současně se VV shodl, že situaci s partnery bude VV 

diskutovat minimálně na půlroční bázi, ideálně i za účasti obou jednatelů ČF, aby bylo možné 

probrat i veškeré aspekty práce s partnery. 

 

Usnesení č. 17/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí informace o partnerech ČF 

- bere na vědomí informace ohledně systémového nastavení ČF 

s.r.o. a práce s partnery 

- bere na vědomí informace o přípravě aktualizace vzájemné 

smlouvy o spolupráci ČF spolek a ČF s.r.o. 

- ukládá připravit aktualizovaný návrh smlouvy o spolupráci mezi 

ČF spolek a ČF s.r.o. 

Zodpovídají: D. Novák  Termín: 10. 03. 2023 
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AD 18) Mezinárodní záležitosti 

 

F. Šuman informoval členy VV o všech výstupech z valné hromady IFF během MS 2022 a z 

dalších mezinárodních jednání. Jedním z nejdůležitějších výstupů je schválení VH IFF, které 

znamená, že od září 2025 bude spuštěno ME s účastí 8 týmů. Po několika ročnících by měla 

proběhnout diskuse ohledně případného rozšíření až na 12 účastníků. Dalším výstupem bylo téma 

Future Floorball, kdy VH IFF rozhodla o další diskuzi na toto téma. Následně VV diskutoval 

komplexní přístup k řešení problematiky mezinárodního rozvoje v návaznosti na usnesení VV z 

května 2022. F. Šuman a T. Frank budou zastupovat ČF na několika jednáních elitních federací, 

kde bude probíhat diskuze o budoucnosti mezinárodního rozvoje. F. Šuman připomněl, jak již bylo 

diskutováno na předchozích VV, že pro významnější posun mezinárodní situace bude zásadní, 

zda se elitní země rozhodnou do mezinárodní rozvoje investovat finanční a personální zdroje. V 

této diskusi budou členové VV s F. Šumanem pokračovat na jednom z dalších jednání VV. 

Následně F. Šuman a Z. Svobodová stručně informovali o průběhu projektu Erasmus+ Floorball Fit 

For Future. Na jeden z následujících VV připraví detailnější informaci o výstupech z tohoto 

projektu.  

 

Usnesení č. 18/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí výstupy z mezinárodních jednání během MS 

2022 

- bere na vědomí plán diskuse s ostatními federacemi ohledně 

mezinárodního rozvoje  

- bere na vědomí informace o průběhu projektu Erasmus+ Floorball 

Fit For Future  

- bere na vědomí informace o projektu ME od roku 2025 

 

 

AD 19) Volba členů Arbitrážní komise (AK) 

 

T. Frank v zastoupení M. Řezníka (předseda AK) předložil Návrh členů AK na dobu do konce 

volebního období předsedy AK, tedy do VH 2024. Seznámil členy s návrhem a následně proběhla 

volba každého člena jednotlivě. 

 

Usnesení č. 19/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí Návrh členů AK na dobu do konce volebního 

období předsedy AK, tedy do VH 2024 

- volí za členy AK na dobu do konce volebního období předsedy 

AK - P. Drahoňovského, M. Kabáta, V. Netrefovou, A. Poukara, V. 

Šťástku, M. Vybírala a R. Dvořáka 
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Materiály brané na vědomí: 

AD 40) Přehled získaných dotačních financí za rok 2022 

 

D. Novák za EKO předložil materiál Přehled získaných dotačních financí za rok 2022. 

 

Usnesení č. 40/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled získaných dotačních financí za 

rok 2022 

 

 

AD 41) Přehled získaných dotačních investičních financí ve florbalovém prostředí za rok 

2022 

 

J. Kovář za KIN předložil materiál Přehled získaných dotačních investičních financí za rok 2022. 

 

Usnesení č. 41/12/22: VV ČF 

- bere na vědomí materiál Přehled získaných dotačních 

investičních financí za rok 2022 


